
  Zápis ze schůze  výboru ČBF OZČ Plzeň     č. 8 

 

-------------------------------------------------------------- 

 Konaná dne : 14. 10.  2014 

 

 Přítomnost:  Červenka, Buňka, Kohút, ,Marian, Janiurek, , Pipta 

 

 Omluveni:  

 

 Hosté: Fryček DR 

 

 

 Obl.výbor ČBF OZČ projednal:  
------------------------------------------- 

 1/ Kontrola zápisu z minulé schůze - splněno 

 

 2/ Zprávu o hospodaření ČBF OZČ za období do konce září 2014 přednesl p. Milan Kohút.  

     Všechny oddíly mají vyrovnány finanční pohledávky z minulého soutěžního ročníku a všechny 

     kluby či oddíly mají zaplaceny členské příspěvky pro sezonu 2014/15. Výbor zprávu schválil. 

 

 3/ Pan Buňka, předseda STK informoval o zahájení soutěží ve všech kategoriích. Výbor schválil 

     návrh STK na rozpis turnajů pro kategorii U10. Zveřejnění na webu ČBF zajistí p. Buňka. 

     Řídící orgán ČBF OZČ  rozhodl o účasti dvou družstev mimo náš kraj v kategorii U15 a to 

     družstva  BSK Č.Budějovice a  SokolVyšehrad . 

 

 4/ Soutěže MINI - pravidla zůstávají dle rozpisu soutěží. Výbor vzal na vědomí návrh STK ČBF 

     OZČ ohledně / neoprávněného startu 3 hráček  S.Kraslice/ a schválil zařazení družstva do soutěží 

     U 12 mimo soutěž. 

  

 5/ Pan Janiurek požádal o prodloužení lhůty pro kontrolu soupisek z hlediska trenérů a platnosti jejich  

     licencí a zařazení u družstev v soutěžích ČBF OZČ. Michal Pipta informoval o možností a snaze  

    pokračovat  v turnajích organizovaných ČBF OZČ ve spolupráci s oddíly pro děti na 1.stupni ZŠ 

    / Tachov, Domažlice, Kožlany, Klatovy , Plzeň a případně další. Nutnost spolupráce s AŠSK -  

    zajistí Pipta.  

  

6/  Různé: 

     Výbor ČBF schválil na svém jednání  " Statut pro ČBF OZČ Plzeň " ,  byla podepsána smlouva 

     o dotaci z MF pro rok 2014, výbor ČBF na svém jednání 22.10. 2014 projedná žádost ČBF OZČ  

      na změny ve výboru .  

 

 

Zapsal : Červenka                                                                          Ověřil: Buňka 

 


